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Närvarande 

Ledamöter: vice ordförande Margareta Lilliestråle FA 

Douglas Sagell RSMH 

Åsa Borgström  NHR 

Anne-Louise Larsson-Kapp DHR. 

   Urban Fernquist SRF 

   Birgitta Rehnby                      HSO/RMT 

 

Anmält förhinder:                                          Agnetha Mbuyamba 

Leif Jarlebring 

Håkan Wiegandt  

 

Inte anmält förhinder   Pia Nyström 

 

Sekreterare:   Kerstin Johnsson 

 

Tjänstemän: avdelningschef Anna-Lena Christensson Österberg    

 

Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Värtan, kl. 13.30-

14.30.  

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Vice ordföranden Margareta Lilliestråle öppnade sammanträdet och hälsade alla 

välkomna, speciellt välkomnades Birgitta Rehnby, som är ny ledamot i rådet. 

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  
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Till övriga frågor anmäldes frågan om,  

a) Datum för rådets möten under 2010 samt tidpunkt.  

b) FN-handikapp konvention 

c) Receptionen 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Birgitta Rehnby, utsågs att tillsammans med vice ordföranden, Margareta Lilliestråle  

justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Datum för protokolljustering 

Protokollet finns för justering på förvaltningens reception Karlavägen 104,  

2009-11-10 efter klockan 15.00. Margareta Lilliestråle och Brigitta Rehnby har 

dessförinnan fått protokollet via e-post och kunnat lämna synpunkter. 

 

§ 5. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2009-09-09 godkändes och lades till handlingarna, med ett 

tillägg under punkten, heminstruktörer. Där det framfördes att det enbart är 

vårdbiträden som utför arbetsuppgifterna som att byta batterier och sköta 

hörapparaterna för hörselskadade. Rådet frågade i samband med detta om de har 

adekvat utbildning för detta. 

En ledamöter bifogar synpunkter. 

 

 

§ 6. Information om ärenden till kommande nämnd. 

a) Budget 2010 Anna-Lena, informerade om verksamhetsplaneringen inför 2010, 

 som i stora drag kommer att innebära satsningar på skola, äldreomsorg samt 

jobbtorgen. För socialtjänstens del kommer projektet kring alkohol hos ungdomar 

fortsätta.  

 

b) Förvaltningen har från SLK fått en komplettering i ärendet ersättningssystemet 

inom socialpsykiatrin, som i korthet innebära att ersättningsnivå ett och två i 

nivåersättningssystemet har omfördelats och blir mer ekonomiskt gynnsamt för 

beställarna. 

 

Diskussioner fördes om vem från rådet som ska delta i den ena av två 

referensgrupper under upphandlingsprocessen av socialpsykiatrin. Anna-Lena tar 

kontakt med ordförande i handikapprådet för att ta reda på vem som ska vara 

rådets representant. I den gruppen kommer också Anna-Lena, Håkan, 

socialtjänstens PA-konsult och controller/ekonom delta. Dessutom kommer det att 

finnas en politisk referensgrupp.  

 

Rådet framförde också vikten av att utveckla valfrihetsfrågan som borde komma 

brukarna mer till del och inte endast att de får fler aktörer att välja på. Exempelvis 
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kan en brukare idag inte använda beviljade ledsagartimmar till inköp av 

dagligvaror.  

 

Rådet frågade om förvaltningen gör kvalitetsuppföljning på enskilt drivna 

verksamheter. Anna-Lena svarade, ja på den frågan.  

 

 

c)Lokala riktlinjer för bidrag till utomstående. Malias av sekreteraren som rådet 

ger sina synpunkter på senast 6/11 

 

d)Instruktioner för nämndanknutna handikappråd. Maliat 6/11,  

 

 

§ 7.  

Utgick 

 

 

§ 8.  

Utgick 

 

§ 9. Balanslistan 

Handtag finns nu på toaletten och väggfasta bänkar är beställda till fastighets 

förvaltaren, Vasakrona  

 

§ 10. Övriga frågor 

a)Datum och tidpunkt för rådets möten efterfrågades. Anna-Lena informerade om 

att förslag på rådets mötestider för 2010 kommer efter det att nämnden fastställt 

sina sammanträden vilket görs den 19 november. De första datumen som gäller är 

21/1 samt till sociala delegationen den 14/1 

 

Rådet framförde önskemål om att senarelägga och eventuell förkorta mötestiderna  

till kl 13.30. Anna-Lena hör av sig till rådets ordförande för att få veta vilka 

önskemål som finns.  

  

b) FN-konventionen för personer med funktionsnedsättning. Detta borde rådet ta 

upp tillsammans med nämnden alternativ presidiet. Anna-Lena lyssnar med 

funktionshindersombudsmannen, som svarade; Det ingår som en satsning under 

nästa år att informera om FN-konventionen och vad konventionen innebär i 

praktiken. Planering och inbjudan planeras under våren 2010. 

 

c) Receptionen. En ledamot har reagerat på att brukare ”öppet” diskuterar sina 

ärenden vid receptionsdisken. Anne-Lena informerade om att personalen i 

receptionen aldrig handlägger ärenden utan de är behjälpliga i att ge information i 

det fall en sökande frågar om ansökan är komplett eller vill ha några papper 

kopierade i samband med ansökan. 
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§ 11. Vice ordföranden Margareta Lilliestråle tackade alla närvarande och 

avslutade mötet. 


